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         KS-BOR.0002.37.2019 

 

Protokół 

Nr XI/2019 

XI Sesji Sejmiku Województwa 

z dnia 29 października 2019 r. 

 

 

Sala Sesyjna Sejmiku 

Początek Sesji: godz. 11.08 

Zakończenie Sesji: godz. 13:40 

Spośród 29 radnych obecnych było: 27 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge powitała serdecznie radnych 

województwa, zarząd województwa, zaproszonych gości, przedstawicieli mediów oraz 

pracowników Urzędu Marszałkowskiego. Następnie stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Załącznik nr 1, 2 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge poprosiła Marszałka 

Województwa, p. Gustawa Marka Brzezina o wręczenie listu gratulacyjnego dla  byłego 

radnego, p. Roberta Gontarza, a obecnie posła-elekta.  

 

Marszałek Województwa pogratulował p. Robertowi Gontarzowi, który został 

wybrany na Posła kolejnej kadencji Sejmu RP. Życzył powodzenia, udanej kariery poselskiej 

oraz poprosił o podejmowanie działań na rzecz regionu.  

 

Poseł-elekt, p. Robert Gontarz podziękował za rok współpracy, w tym miejscu 

podziękował Członkom z Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości za przekazywane 

doświadczenie i obiecał, że w Sejmie będzie dbał o sprawy regionu. 

 

Marszałek Województwa, p. Gustaw Marek Brzezin oraz Wiceprzewodniczący 

Konwentu Powiatów, p. Andrzej Abako wręczyli odznaczenia Medale Bene Meritus 

Powiatom (Dobrze Zasłużony Powiatom) byłemu staroście lidzbarskiemu oraz giżyckiemu.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Sejmiku poprosiła Marszała Województwa o wręczenie 

nagród przyznawanym Dyrektorom i Nauczycielom ze szkół i placówek prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Marszałek Województwa wręczył nagrodę p. Danucie Oleksiak (Dyrektor 

Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Elblągu) oraz p.  Marii 

Jolancie Wiśniewskiej (Zastępca Dyrektora Warmińsko-Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej 

im. Prof. Tadeusza Kotarbińskiego w Olsztynie). 
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Marszałek Województwa przedstawił ranking pisma samorządu terytorialnego 

„WSPÓLNOTA”, podsumowujący wykorzystanie środków unijnych na inwestycje 

transportowe w latach 2014-2018 w kategorii „Województwa”. Poinformował, że 

przedstawiciele regionu Warmii i Mazur odebrali certyfikat za zajęcie drugiego miejsca  

w przeprowadzonym rankingu. Kolejno przedstawił  m.in. planowane zmiany Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020,  

w ramach którego planuje się dokończenie remontu śluzy "Guzianka I", przesunięcie środków 

na ochronę zdrowia, gospodarkę wodno-ściekową, bezpieczeństwo lotniskowe oraz  

przebudowę hali widowiskowo-sportowej "Urania" w Olsztynie . 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku pogratulowała wszystkim nagrodzonym. Następnie 

przeszła do realizacji porządku obrad. 

 

2.    Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge poinformowała,  iż Zarząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego wycofał inicjatywę uchwałodawczą dotyczącą 

projektu uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi wojewódzkiej nr 527 na 

obszarze miasta Olsztyna. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku zapytała, czy są jakieś wnioski do porządku obrad, 

który został doręczony radnym. 

 

Ponieważ nie było wniosków, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowanie 

zmianę porządku obrad polegającą na wykreśleniu pkt 9 pod nazwą: „Podjęcie uchwały  

w sprawie ustalenia przebiegu drogi wojewódzkiej nr 527 na obszarze miasta Olsztyna”. 

porządek obrad pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem  porządku obrad głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało  

się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowania (w sprawie przyjęcia porządku obrad): 
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2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 11:24 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 20 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 4 



3 

 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
OBECNA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin OBECNY 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz OBECNY 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz OBECNY 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław ZA 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta ZA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

   

 

Porządek obrad po przeprowadzonym głosowaniu kształtował się następująco.  

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o funkcjonowaniu Portu 

Lotniczego Olsztyn - Mazury w Szymanach” –referujący: p. M. Kuchciński, 

Wicemarszałek Województwa. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia materiału informacyjnego pod nazwą: 

 „X-lecie funkcjonowania parków krajobrazowych jako jednostek organizacyjnych 

Samorządu Województwa” – referująca: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 

Województwa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych za rok szkolny 2018/2019, dla 

których organem prowadzącym jest Samorząd Województwa Warmińsko-

Mazurskiego” – referująca: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
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szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Województwo Warmińsko – Mazurskie – referująca: 

 p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/58/18 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w jednostkach  organizacyjnych prowadzonych przez Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referująca: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu 

Województwa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/701/17 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie zasad, 

trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym 

lub krajowym współzawodnictwie sportowym – referująca: p. J. Piotrowska, Członek 

Zarządu Województwa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia w części Uchwały Nr XXXIV/756/18 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 lutego 2018 r. zmienionej Uchwałą 

Nr III/56/18 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 

2018 r. w sprawie udzielenia przez Województwo Warmińsko-Mazurskie pomocy 

rzeczowej powiatom z obszaru województwa warmińsko-mazurskiego – referująca: 

p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Centrum Polsko-Francuskiego Côtes  

d‘ Amor - Warmia i Mazury w Olsztynie w udział 135/1000 części nieruchomości 

położonej w Olsztynie, przy ul. Dąbrowszczaków 39 –referujący: p. M. Kuchciński, 

Wicemarszałek Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lubomino – 

referująca: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 – referujący:  

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

15. Skargi, Wnioski, Petycje–referujący: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

16. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  

17. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

18. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 24.09.2019 r. 

20. Sprawy różne. 

21. Oświadczenia radnych. 

22. Zamknięcie Sesji. 

 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 

     Załącznik nr 3 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge  poinformowała, że radni otrzymali 

sprawozdanie z prac Zarządu w okresie między posiedzeniami sesji i zapytała, czy są jakieś 

pytania.  
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Radny Jarosław Słoma poinformował, że w związku z tym, że na posiedzeniu 

Komitetu Sterującego zapadła decyzja  o zaniechaniu projektu budowy drogi wojewódzkiej nr 

651 na odcinku Gołdap-Dubeninki-Żytkiejmy-granica województwa złożył w tej sprawie 

interpelację. Dodał, że w związku z zaniepokojeniem części mieszkańców wspomnianego 

regionu,  poprosił o szczegółowe informacje w przedmiotowej sprawie. Podkreślił, że 

rezygnacja z tej inwestycji spowoduje, że ww. teren będzie dotykał problem komunikacyjny. 

Następnie poruszył sprawę informacji pojawiających się w  gminie  Dubeninki  na temat 

akcesu do województwa podlaskiego i powiatu suwalskiego. Nadmienił, że oczekuje 

wyczerpujących informacji na pytania zgłoszone w interpelacji dotyczące m.in. kwestii 

działań podejmowanych przez Zarząd Województwa oraz  Zarząd Dróg Wojewódzkich  

w Olsztynie w sprawie wspomnianej drogi wojewódzkiej.  

 

Radny Paweł Czemiel  zgodził się z przedmówcą i potwierdził fatalny stan drogi nr 

651. Nadmienił, że jest to jedna z najbardziej niebezpiecznych  dróg, a jej stan techniczny jest 

tragiczny.  

 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński podkreślił, że zostanie 

sporządzona wyczerpująca odpowiedź na zgłoszoną interpelację. Następnie omówił sprawę 

związaną z przygotowanym projektem wspomnianej drogi  na wniosek samorządów Gołdapi. 

Dodał, że wystąpiono do Samorządu Województwa o zmianę dokumentacji i przekazano 

informację, że zmiana dokumentacji będzie wiązała się z przedłużeniem czasu, a także 

ryzykiem, że trasa nie zostanie ujęta w programie. Podkreślił, że nowo opracowana trasa 

spotkała się z protestem mieszkańców, który trwa do dnia dzisiejszego. Dodał, że pojawiły się  

również kwestie związane z decyzją środowiskową, które dodatkowo skomplikowały sprawę. 

Zaznaczył, że Zarząd Województwa podejmował wszelkie działania, by tę trasę zrealizować. 

W związku z tym, aby nie dopuścić, żeby środki unijne nie zostały wykorzystane, 

postanowiono przeznaczyć je na realizację innej inwestycji. Zaznaczył, że droga ta jest bardzo 

ważna, dlatego jej realizacja jest cały czas brana pod uwagę. W tym miejscu powiedział, że 

szczegółowe informacje radny otrzyma na piśmie.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk poinformował, że złoży interpelację w sprawie budowy 

drugiego mostu w Bartoszycach  w ciągu drogi wojewódzkiej nr 512 z uwagi na to, że po 

otwarciu ofert w Zarządzie Dróg Wojewódzkich okazało się, że środki zabezpieczone przez 

wspomnianą jednostkę są niewystarczające w porównaniu do najtańszej oferty, która została 

przedłożona w ramach postępowania przetargowego. Zdaniem radnego środki na realizację tej 

inwestycji powinny się znaleźć w budżecie województwa. Następnie poprosił, żeby Samorząd 

Województwa przeznaczył środki na budowę mostu, który jest niezbędny dla powiatu 

bartoszyckiego.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge zwróciła uwagę, że rozpatrywany 

jest punkt sprawozdanie z prac Zarządu i jeśli chodzi o zgłaszane interpelacje,  to jest 

przewidziany do tego inny punkt.  

 

Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz powiedział m.in., że Zarząd 

Województwa podjął wszelkie starania, aby przede wszystkim przejąć tę inwestycję od miasta 

Bartoszyce. Zaznaczył, że Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie przygotował  

i przeprowadził całą procedurę związaną z dokumentacją, ponieważ inwestycja ta jest 

potrzebna mieszkańcom Bartoszyc oraz powiatowi bartoszyckiemu. W tym miejscu 
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zaznaczył, że z uwagi na to, że wykonawcy podwyższyli ceny, obecnie brakuje środków na 

ten cel. Wyjaśnił, że obecnie trwają rozmowy,  żeby zrealizować inwestycję, która jest bardzo 

istotna.  

 

Marszałek Województwa wyjaśnił kwestie prac Komisji przetargowej i dodał, że liczy 

na to, że radni opozycyjni będą głosować za przyjęciem zmian w budżecie zawierającym 

ewentualne  środki na wspomnianą inwestycję.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o funkcjonowaniu Portu 

Lotniczego Olsztyn - Mazury w Szymanach”. 

 

Załącznik nr 4 

 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński korzystając z prezentacji 

multimedialnej przedstawił informację o funkcjonowaniu Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury 

w Szymanach. Zapoznał zebranych z połączeniami realizowanymi w bieżącym roku oraz 

przedstawił planowane nowe połączenia na rok 2020.Wymienił operatorów regularnych oraz 

czarterowych obsługujących pasażerów na lotnisku w Szymanach. Przedstawił rozkład ruchu 

w latach 2017-2020 wskazując, które linie lotnicze są najbardziej oblegane. Podkreślił rozwój 

współpracy z biznesem, szkołami lotniczymi i wojskiem. Ponadto zaznaczył fakt współpracy 

z Portem największych firm w regionie, a także krajowych i światowych marek. W tym 

miejscu zwrócił uwagę na wpływ lotniska na rozwój regionu. Dodał, że Port stanowi swego 

rodzaju „bramę Warmii i Mazur”, która prowadzi m.in. do rozwoju gospodarczego regionu, 

rozwoju branży lotniczej, czy też stwarza nowe miejsca pracy. W dalszej części prezentacji 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński omówił sytuację finansową Portu 

Lotniczego Olsztyn-Mazury w latach 2017-2019 i plan na 2020 rok wskazując stopniowy 

spadek dokapitalizowania na działalność operacyjną w wyniku stopniowego wzrostu 

przychodów z działalności lotniskowej oraz przychodów z działalności pozalotniskowej. 

Przedstawił koszt obsługi jednego pasażera zaznaczając, że w stosunku do 2016 roku koszt 

ten jest obecnie dwukrotnie mniejszy. Następnie podał wartości dokapitalizowania w latach 

2017-2019 i plan na 2020 rok w zakresie inwestycji. Poinformował również o planowanych 

kierunkach rozwoju Portu, wśród których wymienił m.in. podniesienie kategorii lotniska do 

kat. II w celu poprawy bezpieczeństwa operacyjnego lotniska w warunkach ograniczonej 

widoczności, rozszerzenie działalności o szkoły lotnicze i o obsługę techniczną statków 

powietrznych oraz rozwój Służb Żeglugi Powietrznej poprzez zapewnienie dostępności służb 

żeglugi powietrznej użytkownikom przestrzeni powietrznej w godzinach funkcjonowania 

Portu. Kolejno poinformował, że termin przygotowania strategii rozwoju lotniska na lata 

2019-2025 wraz z perspektywą do roku 2040 oraz aktualizacja Planu Generalnego planowana 

jest na 4 maja 2020 r. Na zakończenie wystąpienia przedstawił kluczowe kierunki rozwoju 

infrastruktury Portu oraz poruszył temat zagospodarowania terenów inwestycyjnych 

informując, że w marcu br. Województwo Warmińsko-Mazurskie zawarło porozumienie 

z Gminą Szczytno na zagospodarowanie terenów położonych w sąsiedztwie Portu Lotniczego 

Olsztyn-Mazury, a w II kwartale br. został uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego 

w części obrębu geodezyjnego Szymany, gm. Szczytno.  

 

Załącznik nr 5 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge otworzyła dyskusję i poprosiła  

o zadawanie pytań.   
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 Radny Paweł Czemiel zwrócił uwagę, że nad kwestią funkcjonowania  lotniska 

należałoby podjąć wspólne rozmowy, biorąc m.in. pod uwagę opracowanie dokumentów na 

przyszłe lata. Zdaniem radnego brakuje analizy SWOT i dodał, że warto pokazywać silne  

i słabe strony oraz szanse i zagrożenia. Kolejno poruszył sprawę Planu Generalnego, który 

zakłada, że dopiero po 2029 roku lotnisko nie będzie ponosiło strat. W tym miejscu 

zaznaczył, że przy tworzeniu takich dokumentów należałoby wziąć pod uwagę m.in. plan 

drogowy, ale także działania sąsiednich lotnisk.  Następnie odniósł się do kwestii współpracy 

z firmami i zaznaczył, że należałoby podjąć rozmowy z branżą hotelarską. W dalszej części 

poruszył kwestię drogi S16.  

 

Radna Bożenna Ulewicz zwróciła uwagę, że w zaprezentowanym materiale nie została 

ujęta informacja dotycząca przekazania w ubiegłym roku około 50 mln zł dla Spółki. 

Nadmieniła, że ww. kwota została przeznaczona m.in. na spłatę obligacji. Zdaniem radnej 

taka informacja powinna zostać ujęta w przygotowanej informacji, gdyż dla Spółki zostały 

przekazane znaczne środki. Poprosiła o wytłumaczenie braku tych informacji. Następnie 

poruszyła kwestię promocji lotniska i zadań spółki w tym zakresie.   

 

Radny Marcin Kazimierczuk odniósł się do zaprezentowanego materiału  

i powiedział, że życzyłby sobie, żeby kolejne prezentacje zawierały informację o dochodach. 

Kolejno przytoczył środki, które były przekazywane na dokapitalizowanie Spółki na 

działalność operacyjną i inwestycyjną: odpowiednio w 2016 roku zostało przekazane ok.  

26,6 mln zł, w 2017 - 27,8 mln zł, w 2018 roku  - 51,9 mln  zł, w 2019 roku planuje się 

przeznaczyć 19,5 mln zł, a w 2020 roku - 12,9 mln zł. Zapytał, gdzie zostaną ujęte środki na 

bezpieczeństwo lotniskowe, o którym mówił Pan Marszałek przy okazji zmian planowanych 

 w RPO.  Następnie zapytał, czy rok 2029 jest rokiem bezpiecznym i czy w tym roku można 

będzie spodziewać się dochodów, a nie tylko przychodów, które nie są w stanie pokryć 

kosztów.  

 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się do kwestii ruchu lotniczego i stwierdził, że  

w okresie letnim, wakacyjnym jest spora liczba pasażerów, natomiast zdaniem radnego  

w pozostałych miesiącach ruch ten jest mniejszy. Stwierdził, że w przygotowywanych 

planach nie zauważył informacji na temat rozwoju cargo.  Zdaniem radnego lotnisko będzie 

miało problem utrzymać się jedynie z obsługi pasażerów. Dodał, że jego zdaniem położenie 

lotniska jest bardzo dobre i sprzyja rozwojowi transportu typu cargo. Powiedział m.in., że 

należy mieć na uwadze to, że powstaje Centralny Port Komunikacyjny, który może przejąć 

część naszych pasażerów.  

 

Członek Zarządu Województwa, p. Jolanta Piotrowska zwróciła uwagę na kwestię 

dojazdu do lotniska i poruszyła sprawę drogi nr 53. Podkreśliła, że dojazd do lotniska tą droga 

jest znacznie utrudniony i istotne jest podjęcie na niej prac. Wyjaśniła, że jest to droga 

krajowa.  Następnie poruszyła kwestię wsparcia inwestycji na Wielkich Jeziorach Mazurskich 

ze strony Samorządu Województwa.  Odniosła się do wypowiedzi radnej Bożenny Ulewicz  

w sprawie promocji i podkreśliła, że prace m.in. w kierunku promowania województwa 

zostały rozpoczęte, a na efekty trzeba poczekać.   

 

Radny Henryk Żuchowski  poruszył sprawę linii  kolejowej Chorzele-Ostrołęka,  

a następnie stwierdził, że jest za mało działań ukierunkowanych na współpracę z hotelami  

i z firmami turystycznymi. Dodał, że brakuje produktu turystycznego, który można 

zaoferować turystom. Nadmienił, że np. taki produkt miałby wpływ na rozwój Portu.  
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Następnie dodał, że należałoby stworzyć kilka produktów turystycznych i zachęcić do 

odwiedzania regionu Warmii i Mazur, żeby zwiększyć liczbę pasażerów. 

 

Radny Paweł Czemiel odniósł się do wypowiedzi Członka Zarządu, p. Jolanty 

Piotrowskiej odnośnie drogi nr 53 i potwierdził, że jest konieczny remont tej drogi. W tym 

miejscu zaznaczył, że co 5 lat odbywają się pomiary natężenia ruchu na drogach krajowych  

i średni ruch to 11500, a na wspomnianej drodze ruch wynosi ok. 4900, 4000. Zwrócił uwagę, 

że ww. droga nie generuje ruchu. Dodał, że ma nadzieję, że w przyszłości na tej drodze oraz 

na lotnisku pojawi się ruch.  Następnie odniósł się do kwestii drogi S16 i podkreślił, że jest 

ona strategiczna dla rozwoju lotniska i należy wspierać tę inwestycję.  

 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński odniósł się do powyższych 

wypowiedzi i podkreślił, że zawsze jest przeprowadzana analiza SWOT. Kolejno poruszył 

sprawę Planu  Generalnego i jego aktualizacji zaznaczając, że on również będzie zawierał 

analizę SWOT.  Dodał, że jeżeli chodzi o wypożyczalnię samochodów, to współpraca bardzo 

dobrze się układa.  Następnie poruszył sprawę współpracy z hotelami i stwierdził, że nie 

rozumie dlaczego pojawiają się głosy o braku tej współpracy. Zaznaczył, że są podpisane 

umowy dot. współpracy z hotelami, od których  otrzymują informację m.in. na temat liczby 

pasażerów. Dodał, że Warmińsko-Mazurska Regionalna Organizacja Turystyczna 

przygotowywała pakiety i każdy hotel ma swoją ofertę.  W dalszej części odniósł się do 

pytania radnej Bożenny Ulewicz i wyjaśnił, że w prezentacji zostały ujęte informacje 

dotyczące inwestycji i przychodów operacyjnych, natomiast spłata obligacja nie mieści się  

w tych kategoriach. Kolejno poruszył kwestię promocji województwa przez Spółkę i 

wyjaśnił, że w chwili obecnej samorząd województwa nie ma takich  umów, natomiast takie 

działania podejmuje m.in. Port Lotniczy oraz Warmińsko-Mazurska Regionalna Organizacja 

Turystyczna. W dalszej części wyjaśnił, że w sezonie turystycznym liczba pasażerów 

tygodniowo kształtowała się w granicach 3500-3800, a w chwili obecnej jest to 3100-3200. 

Podkreślił, że w sezonie wakacyjnym jest większe zainteresowanie, ale nie można twierdzić, 

że w pozostałych miesiącach jest spadek liczby pasażerów.  Nadmienił, że jeżeli chodzi  

o przewozy cargo, to  jest kwestia braku środków na ten cel, ponieważ jest to olbrzymia 

inwestycja. Dodatkowo potrzebna jest także rozbudowana siatka połączeń. W nawiązaniu do 

wypowiedzi radnego Dariusza Rudnika odnośnie Centralnego Portu Komunikacyjnego, 

wyjaśnił, że jego powstanie nie spowoduje spadku liczby pasażerów. Dodatkowo stwierdził 

m.in., że wspomniany Port może przyczynić się do wzrostu ruchu pasażerskiego. Odnośnie 

kolejnych pytań powiedział m.in., że trwają rozmowy z Marszałkiem Województwa 

Mazowieckiego w sprawie linii kolejowej Chorzele-Ostrołeka. Poruszył sprawę drogi 

krajowej nr 53 i wyjaśnił, że konieczne jest zmodernizowanie tej trasy, aby sprawnie dostać 

się do lotniska. Jeżeli chodzi o informacje dotyczące roku 2029, to takie było założenie Planu 

Generalnego. Dodatkowo Komisja Europejska zastanawia się nad tym, czy nie przedłuży tego 

terminu, gdyż problem dofinansowania i utrzymania lotniska jest znany w całej Unii 

Europejskiej.  Na koniec wystąpienia wyjaśnił, że środki, które mają zostać przekazane dla 

Portu Lotniczego mają związek z RPO i wszystko jest na etapie reprogramowania. Podkreślił, 

że wspomniane środki nie mają nic wspólnego z dokapitalizowaniem inwestycji, czy też 

działalnością operacyjną.   

 

Radny Henryk Żuchowski poprosił o informację, które biuro turystyczne posiada 

ofertę katalogową dotyczącą Portu Lotniczego.  

 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński  odpowiedział, że jest to biuro 

podróżny TUI, a wcześniej  Neckermann Polska. Dodał, że oferty hoteli znajdują się w 
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ofertach katalogowych, a większość z nich dostępna jest w wersji elektronicznej.  Dodatkowo 

przedstawiciele Samorządu Województwa biorą udział w targach np. w Bremie, gdzie  

prezentowana jest oferta. Na stronie internetowej www.mazurytravel.com.pl można znaleźć 

wszystkie atrakcje oraz hotele, z których można skorzystać w naszym województwie.  

 

Radna Bożenna Ulewicz poprosiła o podanie konkretnych kwot związanych  

z promocją lotniska. Następnie poprosiła o informacje dotyczące śledztwa, które zostało 

wszczęte w Spółce przez CBA. Dodała, że śledztwo miało związek z brakiem certyfikatu dla 

jednego z samochodów strażackich, które są  wykorzystywane na terenie lotniska.  

 

Radny Dariusz Rudnik powiedział m.in, że jeżeli badania wskazują na to, że 

Centralny Port Komunikacyjny miałby zwiększyć ruch, to jest to bardzo dobra informacja. 

Następnie dodał, że Zarząd Województwa powinien wziąć pod uwagę połączenie lotniska  

z Mazowszem  

 

Radny Paweł Czemiel poprosił o informację z jakimi  hotelami prowadzone są 

rozmowy, a także jakie porozumienia zawarte są przez Samorząd Województwa, czy też Port 

Lotniczy. 

 

Marszałek Województwa powiedział m.in., że z uwagi na to, że Port Lotniczy powstał 

przy udziale środków unijnych, to należy spełniać określone założenia każdego roku.  

Odnośnie szczegółowych pytań dotyczących Spółki i  postępowań się w niej toczących, 

poinformował, że  należy się z tym zwrócić do władz Spółki.  Dodał, że jeżeli chodzi  

o rozwój infrastruktury drogowej, branży hotelarskiej to jako Zarząd Województwa wskazują 

kierunki i podejmują działania w tym zakresie. Nadmienił, że zgadza się z tym, że produkt 

turystyczny jest potrzebny, ale zdaniem Marszałka nie można zapominać o istniejących 

produktach turystycznych, np.  inscenizacji Bitwy pod Grunwaldem, która wpływa na 

promocję regionu. Podkreślił, że zdają sobie sprawę, że z samego ruchu pasażerskiego ciężko 

będzie utrzymać lotnisko i w tym miejscu zwrócił uwagę na rozwijającą się działalność 

okołolotniskową. 

 

Radny Dariusz Rudnik odniósł się do kwestii pracowników  zatrudnionych w Porcie 

Lotniczym Olsztyn-Mazury w Szymanach i dodał, że docierają do niego niepokojące sygnały 

w sprawie pracowników obsługi, którzy byli szkoleni ze środków unijnych, znających  

wszelkie procedury dotyczące bezpieczeństwa, a którzy rezygnują z pracy i podejmują 

zatrudnienie w innych jednostkach z uwagi na lepsze zarobki.  Poprosił o informację, czy  

w związku z powyższym nie będzie problemów z odprawą pasażerów.  

 

Prezes Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury, p. Tomasz Kądziołka powiedział m.in., 

że muszą zatrudniać wyszkolone osoby i nie mają wpływu na to, że przechodzą do innych 

placówek. Dodał, że zatrudnianie tych osób w innych placówkach ma wpływ na promocję 

regionu, gdyż informują, o tym, gdzie zdobyli doświadczenie. Dodał, że rotacja pracowników 

nie ma wpływu na poziom bezpieczeństwa w Porcie. Wyjaśnił, że poziom bezpieczeństwa 

sprawdzany jest m.in. przez Urząd Lotnictwa Cywilnego, audyty, czy też nadzór operacyjny  

i nie ma żadnego zagrożenia. Następnie odniósł się do kwestii prowadzonego postępowania 

przez CBA  i wyjaśnił, że sprawa dotyczy samochodu przeciwpożarowego, który został 

kupiony z  rynku wtórnego. Nadmienił że pojawił się problem odnośnie certyfikatu tego 

samochodu i taki certyfikat został uzyskany  w polskiej instytucji badawczej. Podkreślił, że 

wspomniany samochód nigdy nie jeździł bez odpowiednich certyfikatów. Dodał, że 
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postępowanie odnośnie certyfikatu badało  CBA, ale do chwili obecnej nie otrzymali żadnych  

informacji w tej sprawie.  

 

Ponieważ nie było więcej  uwag, Przewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania(Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji 

 o funkcjonowaniu Portu Lotniczego Olsztyn - Mazury w Szymanach”) 

 

 15 
 

XI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

2 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o funkcjonowaniu Portu 

Lotniczego Olsztyn - Mazury w Szymanach” – referujący: p. M. Kuchciński, 

Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 12:49 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 24 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz OBECNY 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron ZA 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta ZA 

12. Kazimierczuk Marcin OBECNY 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 
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13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia materiału informacyjnego pod nazwą: „X-lecie 

funkcjonowania parków krajobrazowych jako jednostek organizacyjnych Samorządu 

Województwa”. 

Załącznik nr 6  

 

Zastępca Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Małgorzata Domurad 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawiła materiał informacyjny pod nazwą: „X-

lecie funkcjonowania parków krajobrazowych jako jednostek organizacyjnych Samorządu 

Województwa”. Zapoznała radnych z zadaniami Parków Krajobrazowych oraz przedstawiła 

ich wydatki. Następnie podkreśliła współpracę Parków z szeregiem samorządów (gminy, 

powiaty), instytucji (np. RDOŚ w Olsztynie, PGL Lasy Państwowe), uniwersytetów  

i jednostek naukowo-badawczych oraz organizacji pozarządowych w zakresie realizacji 

przedsięwzięć służących ochronie przyrody, krajobrazu, wartości kulturowych  

i historycznych, często będąc ich głównym inicjatorem i realizatorem. Ponadto  dodała, że 

parki prowadzą działania we współpracy z partnerami z zagranicy. Nadmieniła, że wstąpienie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w szeregi członków EUROPARC umożliwia udział 

w działaniach sieci wszystkim parkom krajobrazowym będącym pod nadzorem Samorządu 

Województwa. Kolejno poinformowała m.in. o udziale w projekcie pn. „Podniesienie 

standardu bazy technicznej i wyposażenia parków krajobrazowych województwa warmińsko-

mazurskiego”, który dofinansowany jest w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego. 

Załącznik nr 7 

 

Dyrektor Welskiego Parku Krajobrazowego, p. Krzysztof Główczyński 

podziękował za 10 lat wspaniałej współpracy. Dodał, że część osób miała okazję osobiście 

współpracować z Parkami Krajobrazowymi w ramach swojej działalności społecznej. 

Wspomniał również o konkursie „Poznajemy Parki Krajobrazowe” i zwrócił uwagę na 

problem finansowania wspomnianego konkursu. Na koniec dodał, że ma nadzieję na dalszy 

rozwój współpracy i podejmowanie działań w kierunku poprawy stanu przyrody.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge pogratulowała owocnej 

działalności i życzyła dalszych sukcesów oraz poinformowała, że Komisja Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Załącznik nr 8 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia materiału 

informacyjnego pod nazwą: „X-lecie funkcjonowania parków krajobrazowych jako jednostek 

organizacyjnych Samorządu Województwa”): 
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 15 
 

XI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

3 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia materiału informacyjnego pod nazwą: 

„X-lecie funkcjonowania parków krajobrazowych jako jednostek 

organizacyjnych Samorządu Województwa” – referująca: p. J. Piotrowska, 

Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:07 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 18 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 8 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek OBECNY 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek OBECNY 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz OBECNY 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz OBECNY 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew OBECNY 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin OBECNY 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych za rok szkolny 2018/2019, dla 

których organem prowadzącym jest Samorząd Województwa Warmińsko-

Mazurskiego”. 
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Radny Henryk Żuchowski  zapytał, czy organy prowadzące wypłacają dodatki 

nauczycielom z tytułu udziału w strajku nauczycieli.  

 

Marszałek Województwa wyjaśnił, że takie decyzje podejmuje m.in. Dyrektor Szkoły.  

 

Radny Henryk Żuchowski poprosił o informację, czy organ prowadzący zwiększał  

i przekazywał środki na ten cel.  

 

Marszałek Województwa poinformował, że nie było żadnych zwiększeń środków 

finansowych w tym zakresie.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Załącznik nr 9 

 

Ponieważ nie było  uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 21radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji  

o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych za rok szkolny 

2018/2019, dla których organem prowadzącym jest Samorząd Województwa Warmińsko-

Mazurskiego”): 

 

 15 
 

XI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

4 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych za rok szkolny 2018/2019, 

dla których organem prowadzącym jest Samorząd Województwa Warmińsko-

Mazurskiego” – referująca: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:10 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 21 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kuchciński Marcin ZA 
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2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin OBECNY 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

   

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Województwo Warmińsko – Mazurskie. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Załącznik nr 10 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród 

dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Województwo Warmińsko – Mazurskie): 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość  

i warunki wypłacania nagród dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla 

których organem prowadzącym jest Województwo Warmińsko – Mazurskie – 

referująca: p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:11 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 22 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin OBECNY 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/58/18 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w jednostkach  organizacyjnych prowadzonych przez Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
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Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 11 

 

Ponieważ nie było pytań, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/58/18 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w jednostkach  organizacyjnych prowadzonych przez Samorząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego): 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/58/18 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli zatrudnionych w jednostkach  organizacyjnych prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referująca: p. S. Jaskulska, 

Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:11 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 22 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward OBECNY 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 
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7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin OBECNY 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/701/17 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym 

lub krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 12 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 14 radnych, przeciw – 3, wstrzymało się –5. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXII/701/17 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w 

sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym lub 

krajowym współzawodnictwie sportowym): 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/701/17 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe  

w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym – 

referująca: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:12 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 14 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 3 
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Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 5 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek PRZECIW 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
22. Prokop Grzegorz PRZECIW 

8. Gorczyca Stanisław OBECNY 23. Rudnik Dariusz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin OBECNY 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz PRZECIW 28. Ulewicz Bożenna 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia w części Uchwały Nr XXXIV/756/18 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 lutego 2018 r. zmienionej 

Uchwałą Nr III/56/18 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 

grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia przez Województwo Warmińsko-Mazurskie 

pomocy rzeczowej powiatom z obszaru województwa warmińsko-mazurskiego. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Załącznik nr 13 

 

 

Radny Henryk Żuchowski zapytał z czego wynika zmiana uchwały.  
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Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge poinformowała, że projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem został przekazany radnym i przeczytała treść uzasadnienia do projektu 

uchwały: W związku z omyłkowym przyporządkowaniem w załączniku nr 1 uchwały Nr 

XXXIV/756/18 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 lutego 2018 r. 

zmienionej uchwałą Nr III/56/18 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 

grudnia 2018 r. dróg wojewódzkich nr 519, 528, 530 do kategorii dróg powiatowych 

konieczne jest dokonanie stosownej korekty...”. 

 

Ponieważ nie było więcej pytań, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia w części Uchwały 

Nr XXXIV/756/18 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 lutego 2018 r. 

zmienionej Uchwałą Nr III/56/18 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 

grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia przez Województwo Warmińsko-Mazurskie pomocy 

rzeczowej powiatom z obszaru województwa warmińsko-mazurskiego): 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia w części Uchwały Nr 

XXXIV/756/18 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19 

lutego 2018 r. zmienionej Uchwałą Nr III/56/18 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia przez 

Województwo Warmińsko-Mazurskie pomocy rzeczowej powiatom z obszaru 

województwa warmińsko-mazurskiego – referująca: p. J. Piotrowska, Członek 

Zarządu Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:15 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 24 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 
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5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Centrum Polsko-Francuskiego Côtes  

d‘ Amor - Warmia i Mazury w Olsztynie w udział 135/1000 części nieruchomości 

położonej w Olsztynie, przy ul. Dąbrowszczaków 39. 

 

Załącznik nr 14 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku zgłosiła poprawkę do projektu uchwały w postaci 

dodania w § 1 projektu uchwały po wyrazach: „w udział 135/1000” zwrotu „prawa 

własności”. 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała pod głosowania treść 

poprawki do projektu uchwały.  

 

Za przyjęciem poprawki do projektu uchwały  głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie poprawki do projektu uchwały): 
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11. Głosowanie nad poprawką 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:16 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 24 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 



21 

 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

Ponieważ nie było uwag do projektu uchwały, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała 

jej treść pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Centrum 

Polsko-Francuskiego Côtes d‘ Amor - Warmia i Mazury w Olsztynie w udział 135/1000 części 

nieruchomości położonej w Olsztynie, przy ul. Dąbrowszczaków 39): 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Centrum Polsko-Francuskiego 

Côtes d‘ Amor - Warmia i Mazury w Olsztynie w udział 135/1000 części 

nieruchomości położonej w Olsztynie, przy ul. Dąbrowszczaków 39 – 

referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:16 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 24 



22 

 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lubomino. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Załącznik nr 15 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się –0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Lubomino): 

 

 15 
 

XI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Lubomino – referująca: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:17 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 24 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. Andruszkiewicz Jolanta ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek ZA 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł ZA 22. Prokop Grzegorz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz ZA 28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Załącznik nr 16 
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Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 15 radnych, przeciw – 4, wstrzymało się –5. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019–2039): 

 

 15 
 

XI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
 

 

12 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2019-2039 – referujący:  

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:17 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 15 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 4 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 5 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Prokop Grzegorz PRZECIW 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz WSTRZYMUJĘ 28. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ 
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SIĘ SIĘ 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk PRZECIW 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

   

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko 

Mazurskiego na 2019 rok 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Załącznik nr 17 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały 

pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało –15 radnych, przeciw – 5, wstrzymało się –3. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko Mazurskiego na 2019 rok): 

 

 15 
 

XI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2019 rok – referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek 

Województwa. 
 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:18 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 15 

Liczba obecnych 26 Głosy przeciw 5 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek PRZECIW 
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4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł PRZECIW 22. Prokop Grzegorz PRZECIW 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz PRZECIW 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław NIEOBECNY 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta OBECNA 

12. Kazimierczuk Marcin 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Ulewicz Bożenna OBECNA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk PRZECIW 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

15. Skargi, Wnioski, Petycje. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że w okresie między posiedzeniami 

sesji nie wpłynęły skargi wnioski i petycje. 

 

Przedstawiciel Komitetu Społecznego zabrał głos z sali i poinformował, że do dnia 

obecnego nie otrzymał  żadnej odpowiedzi na skargi wnoszone przez Komitet. Nadmienił, że 

skarga została złożona do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, że odpowiedź, którą 

otrzymali nie była od Komisji tylko od pracowników Urzędu, a zależy im na poznaniu opinii 

Komisji. Powiedział także, że skargę ponownie przekazali radnym. Następnie poruszył m.in. 

kwestię rozpatrywanych skarg.   

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge poinformowała, że w okresie 

między posiedzeniami sesji  nie wpłynęła żadna skarga. Dodała, że na skargę złożoną w dniu 

dzisiejszym  odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

 

Przedstawiciel Komitetu Społecznego dodał, że skargi składane były podczas 

poprzednich sesji i nie otrzymał żadnej odpowiedzi.  

 

Wiceprzewodnicząca  Sejmiku, p. Grażyna Kluge podkreśliła, że odpowiedzi na 

wcześniejsze skargi zostały udzielone.  

 

Przedstawiciel Komitetu Społecznego zwrócił uwagę, że udzielone odpowiedzi nie 

zawierają stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Następnie powiedział m.in., że  

z uzyskanych informacji dowiedział się, że wspomniana skarga nie była przedmiotem obrad 

Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji.   

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge podkreśliła, że do złożonej skargi 

będzie odniesienie na piśmie.  
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Radny Paweł Czemiel poprosił, aby przygotowana odpowiedź na skargę dla Komitetu 

została przekazana również wszystkim radnym.  

 

Radca Prawny, p. Mirosław Antoszewski podkreślił, że Komitet otrzymał odpowiedź 

na każde złożone pismo. Nadmienił, że wszelkie składane skargi były przekazywane według 

właściwości do Pana Marszałka.  Zaznaczył, że nie ma takich sytuacji, aby  na jakiekolwiek 

pismo, które wpływa do Kancelarii Sejmiku i jest adresowane bezpośrednio lub pośrednio do 

radnych nie było udzielonej odpowiedzi. Wyjaśnił, że w niektórych przypadkach pisma 

przekazywane są według właściwości. Przypomniał, że Sejmik Województwa dwukrotnie w 

ostatnich latach podejmował uchwały wskazujące, że nie jest właściwy do rozpatrzenia skarg 

odnośnie Zakładu w Korszach w kontekście pozwolenia zintegrowanego.   

 

Radny Henryk Żuchowski zwrócił uwagę, że jeżeli skarga adresowana jest do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji to  powinna zostać rozpatrzona przez ww. Komisję. Zdaniem 

radnego odpowiedź powinna zostać udzielona przez osoby wybrane przez mieszkańców, a nie 

pracowników Urzędu. Następnie powiedział  m.in., że mieszkańcy oczekują zajęcia 

stanowiska w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge wyjaśniła, że do wcześniejszych 

pism było odniesienie i podkreśliła, że  bieżąca skarga również będzie rozpatrzona.   

 

Radny Henryk Żuchowski poprosił o informacje na temat ilości złożonych skarg  

i sposobu ich rozpatrzenia.   

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge poinformowała, że radny otrzyma 

taką informację.  

 

16. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że kolejna sesja została zaplanowana  

na  26 listopada br. 

 

17. Informacje o interpelacjach i zapytaniach. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że informacja o interpelacjach i zapytaniach 

została przesłana radnym wraz ze sprawozdaniem z prac Zarządu w okresie  pomiędzy 

posiedzeniami sesji. Dodała, że dodatkowo  24 października br. wpłynęła interpelacja radnego 

Grzegorza Prokopa w sprawie Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Reszlu, która została 

przekazana do Marszałka 28 października br. 

Załącznik nr  18 

 

 

18. Informacje o odpowiedziach na zapytania i interpelacje. 

 

Przewodnicząca Sejmiku poinformowała, że informacja o odpowiedziach na zapytania 

i interpelacje została przesłana  drogą elektroniczną radnym wraz ze sprawozdaniem z prac 

Zarządu w okresie  pomiędzy posiedzeniami sesji.  

Załącznik nr 19 
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Radny Zbigniew Homza zgłosił interpelację w następującej sprawie: „Zgłaszam 

interpelację do Pana Gustawa Marka Brzezina Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego dotyczącą rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn -Giżycko, 

która była przedmiotem konsultacji społecznych ogłoszonych przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie w 2017 r. Początek projektowanego odcinka znajduje się za 

skrzyżowaniem dróg wojewódzkich nr 591 i nr 592 na terenie Kętrzyna w km 0+073.50 (istn. 

km 44+260.50), a koniec odcinka znajduje się w Giżycku w km 27+604.00 (istn. km 72+318), 

przed skrzyżowaniem drogi wojewódzkiej nr 592 z drogą krajową nr 59. Remont wymienionej 

drogi jest tematem wielu spotkań z mieszkańcami i niewątpliwie niezwykle pilnym problemem 

do rozwiązania mieszkańców obu powiatów oraz wielu użytkowników tej drogi. Świadczy o 

tym również prośba włodarzy gmin bezpośrednio zainteresowanych modernizacją drogi 

łączącej oba miasta powiatowe wystosowana do marszałka województwa warmińsko-

mazurskiego, wystosowana we wrześniu 2017 roku o zabezpieczenie środków  

w budżecie województwa na rok 2018 na modernizację drogi Kętrzyn - Giżycko, w którym 

argumentowali, że rozwój naszego regionu jest ściśle uzależniony od możliwości 

transportowych, a obecnie droga relacji Kętrzyn - Giżycko nie spełnia norm europejskich  

w zakresie bezpieczeństwa i nie pozwala na ruch pojazdów wielkotonażowych w transporcie 

krajowym i międzynarodowym oraz deklarowali partycypację w kosztach realizacji. 

Wobec powyższego proszę o wyczerpującą informację na temat podjętych działań na 

rzecz realizacji tego projektu zarówno przez Zarząd Województwa jak i Zarząd Dróg 

Wojewódzkich”. Następnie odniósł się do zgłoszonej interpelacji i powiedział m.in., że 

wspomniana droga jest w fatalnym stanie i nie spełnia norm bezpiecznego przejazdu dla 

mieszkańców Kętrzyna, Giżycka oraz sąsiednich miejscowości. Poprosił o podjęcie działań  

w sprawie tej drogi i udzielenie wyczerpującej odpowiedzi na zgłoszoną interpelację.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku zwróciła uwagę, że radni poruszają sprawy w punktach 

do tego nieprzeznaczonych. Poprosiła żeby w przyszłości zabierać głos w odpowiednich 

punktach porządku obrad.  

 

Radny Henryk Żuchowski powiedział m.in., że zgłasza interpelację w sprawie drogi 

wojewódzkiej nr 600 i poruszył kwestię utrudnień występujących  na tej drodze. Następnie 

zapytał, czy jest  jakiś program modernizacji wspomnianej drogi wojewódzkiej.  

 

Marszałek Województwa powiedział m.in., że na wszystkie interpelacje złożone na 

piśmie będzie udzielona odpowiedź. 

 

19. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 24.09.2019 r. 

 

Wobec braku uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem protokołu.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 22 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 

24.09.2019 r..): 

 

 15 
 

XI Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
 

Głosowanie 
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19. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 24.09.2019 r. 

 

 Typ głosowania jawne Data głosowania:  29.10.2019 13:34 

 

Liczba uprawnionych 29 Głosy za 22 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 2 Głosy wstrzymujące się 3 

  Obecni niegłosujący 2 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Adamczyk Edward ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 

Jolanta 
ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-Leyk 

Teresa 
ZA 18. Pawlik Jacek 

WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

4. Bobek Jan ZA 19. Piotrowska Jolanta ZA 

5. Brzezin Gustaw Marek ZA 20. Piwowarczyk Marcin ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Politewicz Tadeusz ZA 

7. Czemiel Paweł OBECNY 22. Prokop Grzegorz ZA 

8. Gorczyca Stanisław ZA 23. Rudnik Dariusz ZA 

9. Homza Zbigniew ZA 24. Słoma Jarosław ZA 

10. Hordejuk Bernadeta NIEOBECNA 25. Sycz Miron OBECNY 

11. Jaskulska Sylwia ZA 26. Szulc Jolanta 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 

12. Kazimierczuk Marcin ZA 27. Śląska-Zyśk Wioletta ZA 

13. Kierozalski Grzegorz 
WSTRZYMUJĘ 

SIĘ 
28. Ulewicz Bożenna ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Żuchowski Henryk ZA 

15. Kozłowski Patryk NIEOBECNY    
 

 

20. Sprawy różne. 

 

Członek Zarządu Województwa, p. Jolanta Piotrowska zaapelowała do radnych  

o  wsparcie dla małej Michaliny chorej na glejaka mózgu, dla której każda symboliczna  

złotówka ma znaczenie. Poprosiła o wsparcie i poinformowała, że wszelkie szczegóły można 
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znaleźć w internecie. Następnie zachęciła do pomocy i wzięcia udziału np. w różnych 

licytacjach.  

 

21. Oświadczenia radnych.  

 

Nie wniesiono.  

 

22. Zamknięcie Sesji. 

 

Zamykając obrady XI sesji Sejmiku Wiceprzewodnicząca Sejmiku podziękowała 

wszystkim za przybycie oraz za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

        Wiceprzewodnicząca Sejmiku 

 

                 Grażyna Kluge  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Sylwia Wiśniewska 


